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Z   A  P  I  S  N  I  K  
SA XIV. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE  

ODRŽANE DANA 27. STUDENOG 2014. GODINE  
U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  

S POČETKOM U 9,00 SATI  
 
 

Sjednici nazočni: 
1. Ljubomir Kurilić – predsjednik Gradskog vijeća 
2. Jurica Palčić 
3. Ivan Šuljić 
4. Ivica Supić 
5. Aleksij Škunca 
6. Željko Tamarut 
7. Dražen Peranić 
8. Zvonko Vrtodušić 

 
Odsutni vijećnici: 

1. Boris Šuljić  
2. dr Mariella Pehovac 
3. Zoran Vidas  
4. Valentina Tomulić Trgovčević  
5. Emilio Dabo  

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo – gradonačelnik Grada Novalje  
2. Darija Antonović – predsjednica Savjeta mladih  
3. Margareta Škunca Čepulo – pročelnica Upravnog odjela  
4. Ivana Kurilić – pročelnica Upravnog odjela  
5. Lucie Zubović – referent za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća  

 
Predsjednik Ljubomir Kuirlić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne i predložio da se izvrši 
prozivka.  
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 8 (osam) vijećnika što je dovoljno za donošenje 
pravovaljanih odluka.  
Zatim je pozvao gradonačelnika Antu Dabo da izvijesti o aktivnostima koje su se događale od zadnje 
sjednice Gradskog vijeća. 
U svom izlaganju gradonačelnik je istaknuo: 

- otkup zemljišta za  sanaciju deponije Caska; uspješan završetak postupka u kojem je bilo 
teško uvjeriti vlasnike zemljišta da je nagodba najbolja opcija  i u ponedjeljak 01. prosinca 
2014.g. dogovoren je potpisivanje ugovora 

- u četvrtak, 04. prosinca otvaraju se ponude za radove na uređenju trga Alojzija Stepinca i 
dijela Dalmatinske ulice 

- u pripremi je natječaj za rušenje postojeće  i izgradnju nove zgrade gradske čitaonice i galerije 
Ivan Palčić 

- u ponedjeljak, 15. prosinca zakazan je termin u DUUDI-ju na temu otkupa zemljišta ispod 
objekata legaliziranih u klubovima Papaya i Kalypso 

-  
- U završnoj fazi  je postupak mirenja odnosno nagodba u sporu Hrvatskih šuma i Grad 

Novalje (financijska strana spora –naknada prema HŠ s kamatama bi iznosila cca 
7mil. Kuna. Konačni koncept nagodbe dogovoren je sa predsjednikom uprave  

- Ovih dana otvoren je šesti filter na vodocrpilištu Hrmotine u vrijednosti od 4,5 mil. 
Kuna. Prvi u Hrvatskoj imati ćemo filtriranje vode prirodnim putem bez dodatnih 
jkemijskih preparata 
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- Studija izvodljivosti u izradi Hidroinžinjeringa zapela je tijekom ljetnih mjeseci uz 
izvjesne probleme koji su, kako sada stvari stoje rješene. U razgovoru sa generalnim 
direktorom Hrvtskih voda g.Ivicom Plišićem imamo velike šanse da među prvima 
krenemo u velike infrastrukturne projekte aglomeracije Novalja 

- sa aktualnim problemom berača smilja smo upoznati i kontaktiramo sa policijom i 
ovih dna će se na paškom mostu održati protest 

- U petak, 21. Studenog održali smo predstavljanje knjige 170. Godina školstva u 
Novalji autora prof. Iva Oštarića koju ćemo podijeliti gradskim vijećnicima prigodom 
predstojećih blagdana 

- U ponedjeljak, 01.prosinca je otvaranje ponuda za širenje kanalizacijske mreže u pet 
ulica (Zagrebački prilaz, Stanići, Petra Zoranića, Mlaji i Burin bok – 1,3 km) 

- Ovih dana ide i aktivnosti po javnoj rasvjeti u naselju Caska  

Nakon izlaganja gradonačelnika predsjednik Ljubomir Kurilić i upoznao je vijećnike sa 
pismom zahvale stanovnika Stara Novalja – Jug, a vezano za uređenje tog dijela Stare 
Novalje  
Nakon pročitanog pisma i zahtjeva stanovnika Stare Novalje – jug gradonačelnik Ante Dabo 
obratio se vijećnicima i odgovorio da se svi mjesni odbori tretiraju jednako i svi prijedlozi i 
programi će se razmatrati. 

 
AKTUALNI SAT 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Uz dužno poštovanje svim udrugama i inicijativama smatram sa je po ovom pitanju 
hijerarhijski smjer jedino putem mjesnog odbora. 
1. Kapitalna donacija koju  Županija uporno ne dostavlja Gradu; na sjednici Županijske 
skupštine postavljeno je pitanje zašto se Novalji ne dostavljaju donacije, a odgovoreno je da 
oni koji traže da i dobiju, a za   te donacije do sada je jedino općina Perušić postavila zahtjev. 
Da li smo mi sto poduzeli da se tih 200.000,00 kuna dostavi? 
2. Projekt uređenja Luke Novalja; do kud se došlo i možemo li u 2015. godini očekivati 
završetak tog projekta? 
3. Lučka uprava je pod ingerencijom Ličko-senjske županije i u svom sastavu ima i grupu 
mještana iz Novalje. Interesira me da li Lučka uprava komunicira sa gradonačelnikom? 
Vrlo brzo ćemo ući u projekt hidroavionskog prijevoza pa me zanima da li Lučka uprava o 
tome vodi računa? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Slažem se sa vijećnikom Supićem da se mjesni odbor ne može zaobići  i sa svim ovim 
zahtjevima će mjesni odbor biti upoznat. 
1.Kapitalne donacije; već šest godina je ovaj problem aktualan i mi smo svake godine do sada 
potpisivali ugovor. U razgovoru sa županom ja sam inzistirao na tom pitanju,a on je rekao da 
nema novaca, ali novci su stigli na račun županije i oni su strogo namjenski. 
2. Kod utvrđivanja prijedloga Luke i marine Novalja moramo ići korak po korak i u tom 
pravcu smo financirali  izmjene PP Županije.  Prije bilo kakvog projekta mi moramo 
definirati luku kroz UPU i sa raspravom bi trebali krenuti koncem siječnja iduće godine. 
Institut Ruđer Bošković je završio studiju utjecaja na okoliš ali nije plaćena od strane vlasnika 
projekta što govori o tome da on nije zadovoljan komunikacijom. 
3. U petak sam bio na Vijeću Lučke uprave na temu hidroaviona i postavljanja pontona. 
Donesena je odluka da se ide u raspisivanje koncesije i očekujemo da će natječaj biti otvoren 
ovih dana. Lokacija koja najbolje odgovara  je na rivi ispred Gongićeve kuće i ponton je na 
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slovo T,  a terminal za prodaju karata  na rivi sa malom ugostiteljskom ponudom. O tome 
ćemo još razgovarati ali prvi korak je natječaj. 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Ja sam u načelu zadovoljan ali molim gradonačelnika da osigura barem dva ugovora sa 
Županijom putem stručnih službi. 
Projekt LukeNovalja; bio bi još zadovoljniji kada bi Grad postao vlasnik projekta i onda 
imamo čiste račune da Grad sa ministarstvom i Vladom ide u projekt. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca 
Osvrt na pismo udruge; ovo je deplasirano i neprimjereno za rad Gradskog vijeća. U 
hijerarhiji komuniciranja ovo je na relaciji udruge i gradonačelnika. 
Katastarske izmjere; da li ima kakvih novih momenata i pomaka? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Slažem se da pismo udruge nije tema Gradskog vijeća, a po pitanju katastarskih izmjera došlo 
je do loše promjene – fuziranje suda u Pagu i Benkovcu. Ako bi ovim tempom nastavili javno 
izlaganje trajalo bi deset godina. Dok se ne riješi mogućnost da lokalna samouprava može 
sufinancirati  zaposlene  koji rade na  ovim postupcima,  neće biti puno pomaka. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Od kad sudjelujem u radu Gradskog vijeća nikad manje vijećnika nije bilo na sjednici, a ja 
smatram da su vijećnici prihvatili obavezu i dužni su je odraditi. 
1. Nedavno je provedena anketa o zadovoljstvu građana sa radom gradske uprave; dali mi 
možemo imati informaciju  tko je naručio anketu i za koga? 
2. Postavio sam pitanje i na prošloj sjednici za javnu rasvjetu u naselju Caska pa je 
gradonačelnik rekao da će se početi osmah s radovima a još se nije započelo pa kada će ? 
3. Ulica Zadarska - nastavak radova? 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić odgovorio je da su svi vijećnici  dobili materijal na vrijeme, a ja 
ne mogu nikoga prisiliti da dođe na sjednicu. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Anketu je naručio Grad i svi vijećnici je mogu dobiti  i mogu vam je  pripremiti ako želite. 
2. Javna rasvjeta Caska ; završio je postupak bagatelne nabave i ovih dana će se odabrati 
izvođač  i krenuti s radovima  -visina ovog ulaganja  je 100.000,00 kuna. 
3. Zadarska ulica; ja sam razgovarao sa vlasnikom jedne parcele i on je spreman prodati 
svojih 300 m2, a i svi drugi vlasnici parcela su spremni potpisati za širenje ulice. Uređenje 
ulice je smiješno bez kanalizacije pa ćemo nastojati  koliko možemo i to u suradnji sa EU 
Fondovima. 
Predjednik Ljubomir Kurilić zaključio je aktualni sat i predložio verifikaciju zapisnika sa 
XIII. sjednice Gradskog vijeća.  
 
Verifikacija sa XIII. Sjednice Gradskog vijeća od 05. studenog 2014.g.  izvršena je bez 
primjedbi. 
Predjednik Ljubomir Kurilić predložio je nadopunu dnevnog reda točkom: 
 

6. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina  oznake k.č. br. 3408/11 I 3408/12 k.o. Novalja 
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Glasovanjem,  kojem je pristupilo 8 vijećnika, sa 8 (osam) glasova za  Gradsko vijeće 
usvojilo je nadopunu dnevnog reda, pa dnevni red ima ukupno šest točaka, i to: 
 
 

1. Nacrt prijedloga Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu  
2. Nacrt prijedloga Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2015. godini  
3. Nacrt prijedloga Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2015. godini 
4. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o prodaji nekretnine u poduzetničkoj zoni 
Čiponjac 

5. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina k.č. br. 3420/1 k.o. Barbati  (Vidalići) u 
vlasništvu Grada Novalje  

6. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina  oznake k.č. br. 3408/11 i 3408/12 k.o. Novalja 
 
  
AD/1 Nacrt prijedloga Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu  
 
 Uvodno obrazloženje za prijedlog Proračuna za 2015. godinu iznijela je voditeljica 
odskjeka za proračun i  financije Spomenka Tamarut i upoznala vijećnike sa rasporedom 
sredstava u proračunu sastav kojega je  propisan Zakonom o proračunu i  drugim 
podzakonskim aktima. Ovim Nacrtom predviđaju se prihodi i rashodi  u visini od 
48.150.000,00 kn. Na ovaj Nacrt proračuna vijećnici mogu staviti amandmane u roku od 
osam dana, a nakon toga će biti podnijet prijedlog Proračuna Gradskom vijeću. 
Gradonačelnik Ante Dabo istaknuo je posebno stavke kapitalnih investicija kao uređenje trga 
Alojzija Stepinca, uređenje Dalmatinske ulice te projekt koji bi mogao biti aktualan u 2015. 
godini,  a odnosi se na prostor Gozdenice i otkup dijela nekretnine koja je u vlasništvu 
Tvornice kruha Zadar. Pri tome je iznio i prijedlog prema kojem bi se mogla izvrštit zamjena 
nekretnina tako da Grad Tvornici kruha Zadar ustupi prostor u Dalmatinskoj koji je 
namijenjen za ugostiteljski sadržaj i dao vijećnicima na razmišljanje o modelu za rješavanje 
ovog  projekta.  Ovaj projekt je potrebno rješiti iz razloga što je na mjestu Gozdenice 
predviđena izgradnja jedne višenamjenske dvorane  koju bi bilo moguće izgraditi sredstvima 
iz fondova EU, a projekt za to izraditi će tvrtka Dekleva kojoj će Grad platiti projekt ukoliko 
dođe do realizacije, što osu oni uvjereni da hoće, a ako ne  nismo obavezni platiti.  
Predsjednik Ljubomir Kurilić pročitao je pisani dopis vijećnika Borisa Šuljića koji se odnosi 
na stavke u proračunu i prijedlog za preraspodjelu, a upućen je Gradonačelniku i Gradskom 
vijeću. 
Vijećnik Dražen Peranić  sugerirao je da se na ovaj dopis gradonačelnik ne očituje sada kada 
vijećnik nije nazočan već da vijećnik podnese amandman. 
U raspravi, predsjednica Savjeta mladih Darija Antonović vazano za projekt Gozdenica 
upitala je da li se Grad izlaže riziku da izgubi i jedno i drugo  ako projekt ne prođe, a 
gradonačelnik je objasnio da Grad ne gubi, a o riziku je već rekao. 
Vijećnik Ivan Šuljić  primjetio je da u Županijskom proračunu nema Novalje pa predlaže da 
se iz proračuna skine predviđena stavke, upitao je dali se porez na potrošnju ubire i od onih 



5 
 

firmi koje su registrirane negdje drugdje  i predložio da se porez na tvrtku smanji budući da 
Novalja ima najvišu stopu u Hrvatskoj.                                                                                                                      
 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da bi o smanjenju poreza na tvrtku mogli razmišljati 
kada se stabilizira proračun, a za sredstva od Županije ako je dovoljan zahtjev Grad će kao i 
prošle godine uputiti zahtjev. 
Spomenka Tamarut je vezano za ovu temu potvrdila da postoji Odluka Županije o rasporedu 
sredstava koja je i objavljena u županijskom glasniku i pročitala odluku vijećnicima. 
 
Vijećnik Ivica Supić primjetio je da u prijedlogu nema stavke  uređenja gradske vijećnice pa 
predložio da se uvrsti i sredstva od županije angažirati za tu svrhu, istaknuo je posebno 
ohrabrujuću stavku od 250.000,00 kuna za uređenje luke Novalja  te  konstatirao da ne vidi 
potrebe da se sredstva za župu Novalja povećavaju na račun nabave kipa Alojzija Stepinca, a 
kako je on politički rehabilitiran predložio je da spomenik podigne Grad Novalja, te dodao i 
prijedlog da se na gradskom groblju izgradi središnji križ – križ pomirenja jer je ova država 
dobivena na pomirenju i zajedništvu. 
Što se tiče projekta Gozdenice složio se da Grad  treba ovladati tim prostorom ali oprezno 
kod prodaje jer kada jednom prodamo više nije naše i za tu namjenu odnosno kupnju iznos od 
cca 1,5 mil. treba tražiti u potraživanjima od građana  kojih dug nije mali. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo na pitanje uređenja vijećnice rekao je da smatra da je to u ovom 
trenutku luksuz i da treba ostaviti za 2016. godinu, a  po pitanju poticanja malog gospodarstva 
rekao je da nije lako promijeniti trendove i mentalitet i na tome treba raditi da može ponuditi 
rješenja i ideje i izrazio sumnju da će se na natječaj javiti dobri i obećavajući programi. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca primjetio je da je otvoren natječaj za vježbenike koji se financiraju 
od strane države i mogu pomoći u organiziranju naplate prihoda te  se složio sa 
razmišljanjima o kupnji Gozdenice, pozdravio financiranje Udruge branitelja koji su temelj 
Hrvatske državnosti kao i SRD LUC i njihove aktivnosti. Za sufinanciranje sezonskih 
policajaca izrazio je sumnju u njihovu učinkovitost i predložio da se početkom iduće godine 
dostavi izvješće  Zadruge o aktivnostima Vrtova Lunjskih maslina koji su predviđeni sa 
1.913.000,00 kuna. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  za zapošljavanje vježbenika obrazložio je da je Grad uputio 
prijedlog prema Zavodu za zapošljavanje i za naplatu poreza planira se zaposliti jednog 
djelatnika i dva vježbenika,a u drugom dijelu godine jednog pravnika za sređivanje imovine 
Grada. Za vrtove  lunjskih maslina ova sredstva isključivo su predviđena za drugu fazu 
projekta (amfiteatar u masliniku, prezentacijski centar kao i putevi kroz maslinike). 
Što se tiče SRD LUC, rekao je, ugovor za dizalicu koji je potpisan sa Arburožom moramo 
raskinuti i vratiti dizalicu LUC-u pa je stoga i predviđen iznos od 120.000,00 kuna. 
 
 
O Nacrtu prijedloga Proračuna se ne glasuje već su vijećnici primili na znanje. 
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AD/2  Nacrt prijedloga Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje u 2015. godini  
Uvodno obrazloženje iznio je viši suradnik za komunalnu infrastrukturu Ivica Dabo i upoznao 
vijećnike sa prijedlozima za financiranje javnih površina, nerazvrstanih cesta, javne rasvjete i 
nabavu neproizvodne imovine na području Grada Novalje. Sve stavke koje su predviđene u 
skladu su sa stavkama proračuna. 
 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave, a o Nacrtu prijedloga Programa građenja se ne glasuje. 
 
AD/3 Nacrt prijedloga Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje u 2015. godini 
Uvodno obrazloženjue za nacrt programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture iznio je viši suradnik za komunalnu infrastrukturu Ivica Dabo i upoznao 
vijećnike sa stavkama predviđenim za održavanje javnih površina, uređenje plaža, sanacija 
dvljih odlagališta, održavanje nerazvrstanih cesta, javne rasvjete i vodopskrbnih objekata. 
 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić predložio je da se u članku 4. kod uređenja poljskih puteva 
doda i poljski putevi u Caski gdje je dobar dio vlasnika voljan dati zemljište za proširenje 
puta i stvoriti uvjete da se uredi put i učini prohodnim do svake parcele. 
Ivica Dabo odgovorio je da postoji već jedna inicijativa za uređenje puteva u polju na Caski i 
već su pokrenute neke aktivnosti. 
Vijećnik Ivan Šuljić upitao je za put prema Lovačkom domu, a Ivica Dabo odgovorio je da 
probijanje toga puta ovisi o vlasnicima parcela preko kojih bi se put proširio i oni su obećali 
da će dati suglasnost. 
Vijećnik Željko Tamarut primjetio je da je javna rasvjeta na šetnici oko Vrtića ugašena, a 
uređenje šetnice je također potrebno.  
Zaključeno je da će se  intervenirati  na šetnici Vrtić , a sredstva će se preraspodjeliti  
prijedlogom amandmana. 
O Nacrtu prijedloga Programa održavanja se ne glasuje već ga vijećnici primaju na znanje. 
 
AD/4 Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o prodaji nekretnine u poduzetničkoj zoni 
Čiponjac 
Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa prijedlogom o 
prodaji nekretnine u poduzetničkoj zoni Čiponjac za  HEP.  Izmjenu odluke koja je na prošloj 
sjednici donesena obrazložio je  mogućnostima koje trenutno ima DP Elektrolika,  a to je da  
su oni u mogućnosti platiti navedenu parcelu 86,00 kn/m2 jer raspolažu sa tolikim sredstvima. 
Budući da je interes Novalje da se zgrada odnosno pogonski ured napravi u Novalji jer je 
nadležan pogonski ured Novalji u Karlobagu, predložio je vijećnicima da prihvate 
predloženo. 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić upitao je da li Grad ima garanciju da će se na toj parceli 
napraviti zgrada, a vijećnik Ivan Šuljić rekao je da sama zgrada nije sporna već je sporna 
cijena pa predlaže da Grad donira besplatno parcelu jer se ucjenjuje. Upitao je da li je Grad 
zatražio mišljenje MO Novalje na što je gradonačelnik odgvoorio da poslovna zona ne spada 
u nadležnost mjesnog odbora.  
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Vijećnik Ivica Supić upozorio je na oprez i predložio da se u odluku  ili ugovor ugradi da se 
ovo prodaje u strogo namjensku svrhu. 
Gradonačelnik Ante Dabo   prihvatio je prijedlog i predložio da se u odredbe odluke ili 
ugovora ugradi klauzula da u slučaju da ne dođe do izgradnje namjenske zgrade Grad ima 
pravo prvokupa po istoj cijeni po kojoj je i prodao. 
Vijećnik Aleksij Škunca zaključio je da Grad mora gledati svoj interes i uz ove obrambene 
mehanizme ako dobije i jedno radno mjesto to je za Novalju velika stvar. 
Svi vijećnici su se složili oko ovakvog prijedloga pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao 
prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 8 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 8 (osam) 
glasova za donijelo  
 

ODLUKU  
O IZMJENAMA ODLUKE O PRODAJI NEKRETNINE U  

PODUZETNIČKOJ ZONI ČIPONJAC   
 

uz slijedeću nadopunu: 
  

"Ugovor o kupoprodaji nekretnine mora sadržavati odredbu o pridržaju prava 
nazadkupnje nekretnine po kupoprodajnoj cijeni po kojoj je i prodana ukoliko kupac 
na predmetnoj nekretnini ne izgradi poslovnu zgradu". 

 
 
AD/5 Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina  k.č. br. 3420/1 k.o. Barbati u vlasništvu 
Grada Novalje  
 
Uvodno obrazloženje  iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
za prodaju zemljišta u vlasništvu Grada a koje se nalazi u naselju Vidalići  i za koju je 
procjena vrijednosti utvrđena od strane sudskog vještaka i ispod te cijene se ne može 
prodavati. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je situaciju koja postoji na ovom zemljištu a to je da 
sredinom tih parcela prolazi trasa vodovoda  i na njima se bez premještanja trase ne može 
ništa graditi. Zato će Grad pomoći kupcu u izmještanju trase na način da sudjeluje u polovini 
troškova tako da će se taj iznos odbiti od obračunatog komunalnog doprinosa. 
 U raspravi, vijećnik Ivica Supić upitao je da li na Vidlićima ima još zemljišta koje je 
naslonjeno na more budući da na području luke Novalja nema mogućnosti za jedriličarski 
klub koji bi morao imati hangar, a na ovom području bi bilo pogodno na što je grdonačelnik 
zaključio da se može razmatrati mogućnost pozicije na zapadnoj strani naselja. 
Vijećnik Ivan Šuljić postavio je pitanje da li Grad u ovom postupku zatražio i dobio mišljenje 
mjesnog odbora Kustići, a gradonačelnik je odgovorio da je mjesni odbor dao pozitivno 
mišljenje. 
Vijećnik Dražen Peranić primjetio je da se u odluci nigdje ne spominje premještanje trase 
vodovoda pa mu nije jasno zašto bi Grad morao izmjestiti vodovod. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 8 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim 
donijelo  
 

ODLUKU O PRODAJI NEKRENINA U VLASNIŠTVU GRADA NOVALJA  
K.Č. BR. 3420/1 K.O. BARBATI  
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AD/6 Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina  oznake k.č. br. 3408/11 I 3408/12 k.o. 
Novalja 
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i  upoznala 
vijećnike sa prijedlogom  za kupnju nekretnina koje su u naravi odlagalište otpada Caska i 
nakon dugo vremena pregovaranja  konačno je došlo do potpisa ugovora i kupnje tog 
zemljišta  bez kojeg se ne može pristupiti sanaciji odlagališta Caska. 
U ovom postupku i stjecanju ovih nekretnina sudjeluje Fond za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost. 
 
Svi vijećnici su se složili oko prijedloga za otkup zemljišta za odlagalište Caska pa je 
predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na glasovnaje, kojem je pristupilo 8 vijećnika pa 
je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za donijelo  
 
 

ODLUKE O KUPNJI NEKRETNINA  OZNAKE K.Č. BR. 3408/11 I 3408/12  
K.O. NOVALJA 

 
 
 
 
Sjednica završena u 12,30 sati  
 
 
 
 
 
 
Referent za poslove gradonačelnika      Predsjednik  
i Gradskog vijeća                  Gradskog vijeća  
 
Lucie Zubović            Ljubomir Kurilić,dipl.oec 


